
Referat fra årsmøte i Norsk Stabijhoun klubb 6.april 2025 
Årsmøtet ble gjennomført som Teamsmøte. 


Antall digitale stemmer: 	 24

Antall fullmakter: 	 	 4


1. Innkalling godkjent uten anmerkninger.  
	 Det ble gjort om på rekkefølgen av sakene, se rekkefølge under. 


2. Ordstyrer: Line Orlund/NKK 
	 Referenter: Kaija Olsen og Berit Johansen


3. Tellekorps: Marina Ommundsen og Gunhild Habberstad 
Til å undertegner protokoll: Britt Pinderud og Synøve Reiten


	 

4. Årsberetning for 2025 

	 Årsberetningen tas til orientering uten kommentarer. Godkjent med stort flertall. 


5. Regnskap for 2024 

	 Godkjent uten kommentarer. 


7. Planer for drift og aktivitet 2025 

	 Godkjent uten kommentarer. 


10. Innkomne saker 

	 Reisekostnader: 

 
	 Forslag godkjent uten kommentarer


	 Tilleggskrav for utstillingschampionat:  
	 

	 Innspill til saken:  
	 - Stabij er en muldvarpjeger og blodsporhund, kunne like gjerne vært en gruppe 8-hund 	
	   som gruppe 7-hund. 	  
	 - moderklubben har ikke slike krav

	 - ingen Stabijer vil klare et slikt krav

	 - vurdere eventuelle andre prøveformer

	 - NKK har tidligere ikke godkjent sporprøver godkjent som krav

	 - Stabij er en vakt-, jakt- gårdshund med gode graveegenskaper (til mulvdarpjakt)

	 - en konsekvens av et slikt forslag vil være at man får eiere av rasen som ikke er interessert 

	   i å stille ut hunden




	 - det er store krav i forbindelse med slike tilleggskrav, hundene må i såfall være svært 	 	
	   egnet til fuglejakt

	 - rasen er tidligere brukt i fbm tjuvjakt på pelsdyr - ikke fugl - da det var adelen som 	 	
	   tradisjonelt sett hadde jakt på fugl


	 Forslaget ble nedstemt med overveiende flertall. 


	  
	 Styrets forslag i forbindelse med tilleggskrav utstillingschampion: 


	 Styret foreslår at det gjennomføres en undersøkelse blant medlemmer og at styret, basert 	
	 på svaret på undersøkelsen, avgjør om saken avsluttes eller legges frem på årsmøte 2026. 

	 Forslaget ble nedstemt med overveiende flertall.


   

	 Lovendring etter NKKs mal:


	 Forslag vedtatt med overveiende flertall. 


	 Forslaget vil ha umiddelbar virkning. 


	 Tilleggsforslag fra styret:


	 Benkeforslag er ikke tillatt ved personvalg. Dersom det ikke foreligger kandidater til et verv, 
	 kan årsmøtet velge inn to kandidater til verv. Gjelder dersom årsmøtet vurderer at dette er 	
	 viktige verv for klubbens drift. 


Forslaget ble vedtatt med overveiende flertall. 

	 Kontingent


	 Kontingenten forblir uendret, godkjent uten kommentarer.


6. Budsjett for 2025 

	 Inntekter: Ingen kommentarer


	 Kostnader:  
	 Kommentarer: honorar til dommer og øvrig ringpersonell bør oppjusteres til gjeldende 	 	
	 offentlige satser (kr 1680 for dommer). 


	 Kostnader godkjent med justeringer.


9. Valg 

	 Presisering: 

	 alminnelig flertall gjelder etter nye lover og regler som ble vedtatt tidligere i møtet. 


	 

	 Informasjon fra valgkomiteen: 

	 Revisor og vararevisor har trukket seg fra sine verv. 


	 Nye revisorer valgt inn: 




	 Revisor: 	 Geir Fløtra Landsen	 	 	 Valgt for 1 år 

	 Vararevisor: 	 Maren Winnem	 	 	 Valgt for 2 år


 
Det har vært utfordrende å gjennomføre arbeid for valgkomiteen fordi medlemmer ikke 	 	
ønsker å påta seg verv. I tillegg har valgkomiteen ikke hatt tilgang til for eksempel 	 	
mailadresser til medlemmer, noe som har gjort arbeidet ekstra utfordrende. 


	 Det ble avklart at styret skal ha kontroll over personopplysninger som f.eks. mailadresser. 	 


	 Unntak kan gis til valgkomiteen slik at de kan gjøre nødvendig jobb.

	 


	 Styret og valgkomitéen ble enstemmig valgt inn jfr. innstillingen, og blir som følger:  




 
	 

	 


	  _______________________	 	 	 ____________________________ 
	           Britt Pinderud	 	 	 	 	 Synøve Reiten

Funksjon Valgperiode Navn
Leder 1 år Gunhild Habberstad

Nestleder 2 år Edda Bøhn

Styremedlem 2 år Marina Ommundsen

Styremedlem 2 år Vibeke Eckhoff

Styremedlem (ikke på valg) Yvonne Haglund

Varamedlem 1 år Edwin Oortwijn

Revisor 1 år Geir Fløtra Landsen

Vararevisor 2 år Maren Winnem

Leder valgkomité 1 år Stine C. Stenseth

Medlem valgkomité (ikke på valg) Kaija Olsen

Medlem valgkomité 2 år Helga-Mari Tessem

Vara valgkomité 1 år Synøve Reiten


	Referat fra årsmøte i Norsk Stabijhoun klubb 6.april 2025

